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               SÖDRA ÅSNENS FIBERNÄT EK.FÖR

                                Styrelsemöte 2012–12-12

Plats: Biblioteket, Urshult

Närvarande:  Tore Ragnarsson                  Roland Winquist
                      Agneta Ragnarsson              Ingvar Johansson
                      Per Mårtensson                    Lars-Erik Markusson
                      Leif Karlsson
                      Mårten Guldstrand

§ 1
                                                       Sammanträdet öppnas
Ordförande Tore Ragnarsson hälsade alla välkomna och öppnade mötet.

§ 2
                                                     Val av mötessekreterare
Till sekreterare för mötet valdes Per Mårtensson

§ 3
                                         Val av två protokolljusterare
Till att justera dagens protokoll valdes Leif Karlsson och Ingvar Johansson.

§ 4.
                                                      Godkänna dagordningen
Dagordningen godkändes

§ 5.
                                                         Omräknad budget
Den nya budgeten (bil 1) baserad på 90 anslutningar och kostnader beräknade exklusive
moms godkändes. Beslöts att denna skall skickas in till Länsstyrelsen före årets utgång.

§ 6
                     Fråga om ev. delning av föreningen eller offentlig upphandling.
Offentlig upphandling, alternativt delad förening diskuterades. Beslöts enhälligt att i första
hand göra offentlig upphandling och om detta visar sig bli för dyrt, överväga att dela
föreningen.
Tore Ragnarsson och Per Mårtensson fick i uppdrag att sätta igång projekteringsarbetet.

§ 7.
                     Ev. områdesgränser, namn och val till den nya föreningen.
Tore Ragnarsson har förberett ett förslag till hur föreningen skulle kunna delas på ett bra sätt.
Detta läggs till arkivet och nyttjas vid behov ( se § 6).
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 § 8.
                                                                Övriga frågor
A. Kassören meddelade att arbetet i Dunsmåla är fakturerat och klart.
B  Igelön  inget nytt.

§  9.
                                                                 Nästa möte
Ordförande kallar.

§ 10.
                                                                 Avslutning
Ordförande avslutade mötet.

                                                                                            Vid protokollet:

Tore Ragnarsson, ordf.                                                       Per Mårtensson, sekr.

Justeras:

Ingvar Johansson                                                                 Leif Karlsson


